
ZÁPIS 
z jednání Kulturní komise Rady města Chrudim 

Středa 26.2. 2025, Galerie Muzeum Chrudim 
2. jednání v roce 2025  

- jednání má část veřejnou a neveřejnou (jednání o dotacích) 
 

Komise má 13 členů  
Přítomni: Marika Komárková, Jitka Čermáková, Martin Dytrt, Klára Habartová, Olga 
Havlíková, Richard Herbst, Kristýna Kudrnáčová a Libor Štumpf. 
Dále přítomna: Blanka Pavlišová 
Omluveni: Adam Bleha, Roman Fišer, Kateřina Jánská, Alena Kašparová, Jakub Skřepský 
 
Jako ověřovatelka zápisu byla navržena Klára Habartová 
HLASOVÁNÍ: 8 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel – návrh byl přijat. 
 
Program: 
1) Seznámení se se spolky, které jsou pozvány na prezentaci svých projektů - ČÁST VEŘEJNÁ 
2) Projednání přijatých žádostí o kulturní dotace a návrh jejich přidělení - ČÁST NEVEŘEJNÁ 
 
 
1) Žadatelům o dotace bylo nabídnuto představit své spolky a projekty. Nabídku využili:  

- Ing. Jiří Králík (projekt Světové památky UNESCO) 

- Lukáš Šmídek a paní Lucie Benedikta Petrusová (za spolek Salvátor Chrudim) 

2) V části neveřejné komise následně jednala o jednotlivých žádostech a navrhla Radě 

města rozdělit všechny vyčleněné prostředky v 1. kole způsobem uvedeným v příloze tohoto 

zápisu. Pro 2. kolo nebyly vyčleněny žádné finance – vzhledem k tomu, že částka určená pro 

kulturní dotace pokryje potřeby stávajících žadatelů tak z jedné třetiny, pro 2. kolo žádné 

finanční prostředky nezbývají. Kulturní komise opakovaně zdůrazňuje nutnost navýšení 

částky určené pro kulturní dotace. 

Dále se kulturní komise rozhodla nepodpořit žádost Ing. Jiřího Králíka z těchto důvodů: 

- Jde o nový projekt, pro jehož podporu nemá komise dostatek informací. 

- Projekt není připraven, pokud jde o výběr místa a termínu konání akce nebo o 

spolupráci s místními organizacemi (Chrudimská beseda, Regionální muzeum, MLK, 

Machr…), prezentace je nekonkrétní. 

- Projekt není s nikým předjednán.  

 

USNESENÍ: Kulturní komise navrhuje Radě města schválit návrh na rozdělení kulturních 

dotací na rok 2025 podle přiložené tabulky: 

HLASOVÁNÍ: 8 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel – návrh byl přijat. 

 

Termín dalšího jednání byl stanoven na 9.4.2025. 

Příloha: Komisí schválený návrh na rozdělení dotačních prostředků.  

 

V Chrudimi 1.3. 2025 
                                                                                               

…………………………………                                             …………………………………… 
Zapsala Marika Komárková                                                 zápis ověřila Klára Habartová 



 

 


